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Amager Privatskole 

 

Skolebestyrelsesmøde 15. december 2022 
 
Referat  
Deltagere:  
Forældrerepræsentanter: Dennis, Jette, Stella og Kenneth 
Medarbejderrepræsentant:  
Skoleledelse: Dorthe (referent) 
Afbud: Irene og Mina (Rune) 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Rettelse til, at punkt 3 om elpriser ikke var til beslutning, men til opfølgning. 

2. Regnskab Q3 
Gennemgang. 
Tilskud til covid er ude af billedet, og vi har aftalte og kendte rettelser til 
regnskabsopfølgningspunkter i 2023. Reguleringen af tilskud i forhold til elevtallet er ikke kommet 
endnu. Det kommer sidst i december. 
Opfølgning fra sidste gang: En soliditetsgrad på 35 % er det foretrukne ifølge revisoren. Den er i 
2021 på 35,8 % og er steget fra -2,0 i 2017. 
Bestyrelsen har et ønske om at ændre i dokumentet omkring opfølgning. 

3. El – fastpris eller spotpris 
Data viser, at skolens indsatser for at nedsætte strømforbruget er lykkedes. Budgettet ser ud til at 
holde. 
Dennis vil gerne dykke ned i yderligere data og kommer forbi skolen for at få de relevante 
dokumenter. 

4. Prioriteringer vedr. bygninger 
Der har været brandsyn, som betyder, at der sandsynligvis skal etableres en væg i skolens teknikrum. 
Ellers så det fint ud. Skolen fik ros for at afholde brandøvelser og fik tilladelse til at kunne benytte SFO 
til overnatning, da brandforholdene er gode.  
Punktet videreføres til et bestyrelsesmøde, hvor der er flere medlemmer til stede. 

5. Renovation 
Skolen siger ja tak til udlejers tilbud om at finde en løsning. 

6. IT-strategi 
Skolen kommer med et oplæg. 
Der er brug for bestyrelsens holdning til, hvordan investeringen i IT (pc-er til elever) skal foregå – køb, 
leje eller leasing.  

7. Meddelelser 
Bestyrelse: Der er et ønske om at nedsætte frekvens af møderne eller at forkorte tiden fra 3 timer til 2 
på møderne. 
Skoleledelse: Der arbejdes fortsat på at løse udfordringen med idrætsfaciliteter – der er i januar og 
februar hjælp fra Hvidovre Gymnasium, som skolen sætter stor pris på. 
Der er ansat nye medarbejdere. I SFO Cecilie Iversen og til SPS/SFO Rikke Hansen. Begge er uddannede 
pædagoger. 

8. Evt. 
 


